
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/23-01/12 

URBROJ: 2182-10-01-23-3 

Knin,  26. listopada 2023.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 26. listopada 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Goran Mrnjavac 

14. Vedrana Požar 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 26. sjednice Gradskog vijeća primjedbu je imala vijećnica Spomenka Martić, 

a odnosila se na točku 22. Vijećnička pitanja, u kojoj je pogrešno navedeno da je gradonačelnik 

rekao da je zakupac dobio građevinsku dozvolu prije dva mjeseca, a da je u biti rekao da je Grad 

Knin dobio uporabnu dozvolu za građevinu koju zakupac koristi.  



 2 

Predsjednik je konstatirao da će se izvršiti ispravka Zapisnika, nakon čega je isti usvojen 

jednoglasno. 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Predsjednik je predložio dopunu predloženog dnevnog reda na način da se dodaju nove 

točke:  

7. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Mandatnog povjerenstva Gradskog vijeća 

Grada Knina, 

8. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za Statut, Poslovnik i normativnu 

djelatnost Gradskog vijeća Grada Knina, 

9. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i Proračun Gradskog 

vijeća Grada Knina,  

te da dosadašnja točka 7. postane točka 10., nakon čega je jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Izvješće o mirovanju mandata vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina zbog 

podnesene obavijesti o mirovanju mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti 

zamjenika vijećnika 

(Izvjestiteljica: mr.sc. Spomenka Martić, predsjednica Mandatnog povjerenstva) 

2. Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima 

Grada Knina 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

3. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Knina 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

4. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Grada 

Knina 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

5. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna (V) Prostornog plana uređenja Grada 

Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

6. Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Knina za 2022. 

godinu 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

7. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Mandatnog povjerenstva Gradskog 

vijeća Grada Knina 

(Izvjestitelj: Davor Ilić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja) 

8. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Knina 

(Izvjestitelj: Davor Ilić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja) 

9. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i Proračun 

Gradskog vijeća Grada Knina 

(Izvjestitelj: Davor Ilić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja) 

10. Vijećnička pitanja 

 

______________________________________ 
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Točka 1. 

Izvješće o mirovanju mandata vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina 

zbog podnesene obavijesti o mirovanju mandata i početku obnašanja 

vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

 

Vijećnica Spomenka Martić, kao predsjednica Mandatnog povjerenstva, izvijestila je da je 

vijećnik Dušan Milivojević, izabran s liste SDSS-a, iz osobnih razloga svoj vijećnički mandat u 

Gradskom vijeću Grada Knina stavio u mirovanje, dana 18. listopada 2023. godine te da je dana 19. 

listopada 2023. godine, politička stranka SDSS, za zamjenika vijećnika Dušana Milivojevića, 

odredila vijećnika Nikolu Bajića i da su se time stekli uvjeti za početak njegovog vijećničkog 

mandata.  

Izvješće o mirovanju mandata vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina zbog podnesene 

obavijesti o mirovanju mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

primljeno je na znanje te je isto utvrđeno Zaključkom koji čini sastavni dio Zapisnika.         

   

 Vijećnik Nikola Bajić je dao prisegu. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika  

u upravnim tijelima Grada Knina 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela pravni temelj za donošenje ovog Pravilnika i pojasnila da se prema 

presudi Visokog upravnog suda RH, poslovni broj: Usoz-14/21-7 od 25. travnja 2022., kriteriji za 

ocjenjivanje službenika i način provođenja ocjenjivanja propisuju općim aktom predstavničkog 

tijela jedinice lokalne samouprave.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Pravilnik o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim 

tijelima Grada Knin donesen većinom glasova, 10 „za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ i 

Čolak), i sastavni je dio Zapisnika 

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Knina 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela pravni temelj za donošenje ove Odluke i pojasnila da se istom 

uređuje se osnivanje Savjeta mladih Grada Knina, njihov djelokrug rada, postupak izbora članova 

Savjeta te druga pitanja bitna za rad Savjeta. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao zašto Grad Knin nema Savjet mladih i predložio da se 

odredi zastupljenost broja članova Savjeta po dobnim skupinama unutar 15 i 30 godina. 

Pročelnica Sanda Petrović Brnić je rekla da na dva javna poziva iz 2019. godine nije 

pristigla niti jedna  prijava i pozvala vijećnike da se angažiraju na upoznavanju mladih o Savjetu i 

njihovim mogućnostima kroz isti te je dodala da je zakonom propisan raspon godina mladih koji 

mogu biti članovi Savjeta. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o osnivanju Savjeta mladih Grada Knina donesena 

jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 4. 

Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Grada Knina 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela pravni temelj za donošenje ove Odluke i pojasnila da se istom 

predlaže raspisivanje izbora za članove vijeća Mjesnih odbora na području Grada Knina, koji bi se 

trebali održati 10. prosinca (nedjelja) 2023. godine.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora 

Grada Knina donesena jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna (V) Prostornog plana uređenja Grada Knina 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je naveo pravni temelj i razloge za donošenje ove 

Odluke. Rekao je da je pribavljeno mišljenje nadležnog upravnog odjela Šibensko-kninske 

županije i da se za ovaj Plan neće morati provoditi postupak ocjene niti strateška procjena što bi 

trebalo skratiti vrijeme donošenja Plana, ali da se isti neće moći donijeti dok se ne donese prostorni 

plan Šibensko-kninske županije te da su sredstva za provođenje ove Odluke osigurana u proračunu 

Grada Knina.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao radi li se išta po pitanju zaobilaznice Knina. 

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je rekao da je 

prema ranijim kalkulacijama trošak izgradnje planirane Južne zaobilaznice iznosio oko 305 

milijuna kuna i da se radi o kompleksnom projektu čija je provedba upitna jer bi planirana trasa 

zaobilaznice zahtijevala rušenje mnogo objekata i zadirala bi u prirodni okoliš Knina. Da je zbog 

toga 2017. godine Hrvatskim cestama predložena promjena trase, da je izrađeno novo idejno 

rješenje prema kojem bi se trebao srušiti samo jedan objekt i da bi za provedbu istog trebalo oko 

60 milijuna kuna.   

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao za rokove izgradnje zaobilaznice i tko će to platiti. 

Gradonačelnik je rekao da je Južna zaobilaznica nerazvojni projekt za grad Knin i da se 

zato išlo na novu trasu zaobilaznice, a da se rokovi projekata određuju po dobivanju potrebne 

dokumentacije i dozvola te financijskih sredstava.   

Vijećnik Nino Grabić je komentirao da od zaobilaznice Knina najvjerojatnije neće biti ništa 

i pitao je za proceduru izmjene poljoprivrednog u građevinsko zemljište dodavši da cijena 

poljoprivrednog i građevinskog zemljišta nije ista te je komentirao učestale točkaste izmjene plana 

i pojavu da pojedine osobe podnose zahtjev za prenamjenu nekoliko parcela.    

Gradonačelnik je rekao da ovo nije točkasta nego sveobuhvatna izmjena plana temeljem 

zahtjeva koji moraju biti u skladu sa zakonom i da poljoprivredna parcela mora graničiti s 

postojećim građevinskim područjem. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao tko su fizičke i pravne osobe koje su podnijele zahtjeve za 

prenamjenu zemljišta i ima li slučajeva da je jedna osoba tražila prenamjenu više parcela. 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da će traženi podaci naknado biti dostavljeni vijećniku te je 

dodao da u postupku izmjene Plana sudjeluje niz javnopravnih tijela i da ne znači da će se svaki 

zahtjev pozitivno riješiti te da smatra da se ne treba udovoljiti onim podnositeljima zahtjeva 

kojima je kroz ranije izmjene već jednom odobrena prenamjena zemljišta iz poljoprivrednog u 

građevinsko u svrhu stambenog zbrinjavanja.  
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  Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izradi Izmjena i dopuna (V) Prostornog plana 

uređenja Grada Knina donesena većinom glasova, 8 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ i Čolak) 

i 2 „suzdržana“ (Mrnjavac i Požar), i sastavni je dio Zapisnika.     

 

       

Točka 6. 

Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

Grada Knina za 2022. godinu 

 

Gradonačelnik je rekao da su Godišnjim planom upravljanja imovinom određeni 

kratkoročni ciljevi i smjernice upravljanja te su operacionalizirane provedbene mjere te da isti 

sadržava analizu stanja i razrađene planirane aktivnosti u upravljanju pojedinim oblicima imovine. 

Dodao je da je upravljanje i raspolaganje pojedinim oblicima imovine sadržano i u izvješćima 

Gradonačelnika, drugim posebnim izvješćima te u izvješćima o izvršenju proračuna.  
 

Iz vijećnice je izašao vijećnik Goran Mrnjavac, nazočno 14 vijećnika. 
 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Knina za 2022. godinu 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i  5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ i Čolak), o čemu je 

donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Mandatnog povjerenstva  

Gradskog vijeća Grada Knina 

 

U vijećnicu se vratio vijećnik Goran Mrnjavac, nazočno 15 vijećnika. 

 

Vijećnik Davor Ilić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, izvijestio je da je dana 

18. listopada 2023. godine, vijećnik Dušan Milivojević Gradskom vijeću Grada Knina dostavio 

obavijest kojom mandat izabranog člana u Gradskom vijeću Grada Knina stavlja u mirovanje iz 

osobnih razloga, slijedom čega je Odbor za izbor i imenovanja utvrdio prijedlog razrješenja 

imenovanog s mjesta člana Mandatnog povjerenstva Gradskog vijeća Grada Knina te prijedlog da 

se za novog člana Mandatnog povjerenstva imenuje vijećnik Nikola Bajić. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nini Grabić je rekao da će Klub vijećnika HDZ glasovati protiv prijedloga, ali ne 

iz razloga što imaju nešto protiv vijećnika Bajića nego jer se ne poštuje demokratski minimum 

prema kojem bi ovo mjesto u odborima trebalo pripasti najvećoj oporbenoj stranci u Gradskom 

vijeću.  

Prijedlog je prihvaćen te je Rješenje o razrješenju i izboru člana Mandatnog povjerenstva 

Gradskog vijeća Grada Knina doneseno većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ) 

i 2 „suzdržana“ (Požar i Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

 

 

 

 

 



 6 

Točka 8. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora  

za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Knina 

 

Vijećnik Davor Ilić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, izvijestio je da je dana 

18. listopada 2023. godine, vijećnik Dušan Milivojević Gradskom vijeću Grada Knina dostavio 

obavijest kojom mandat izabranog člana u Gradskom vijeću Grada Knina stavlja u mirovanje iz 

osobnih razloga, slijedom čega je Odbor za izbor i imenovanja utvrdio prijedlog razrješenja 

imenovanog s mjesta člana Odbora za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća 

Grada Knina te prijedlog da se za novog člana Odbora imenuje vijećnik Nikola Bajić. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Rješenje o razrješenju i izboru člana Odbora za Statut, 

Poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Knina doneseno većinom glasova, 9 

„za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ) i 2 „suzdržana“ (Požar i Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 9. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora  

za financije i Proračun Gradskog vijeća Grada Knina 

 

Vijećnik Davor Ilić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, izvijestio je da je dana 

18. listopada 2023. godine, vijećnik Dušan Milivojević Gradskom vijeću Grada Knina dostavio 

obavijest kojom mandat izabranog člana u Gradskom vijeću Grada Knina stavlja u mirovanje iz 

osobnih razloga, slijedom čega je Odbor za izbor i imenovanja utvrdio prijedlog razrješenja 

imenovanog s mjesta člana Odbora za financije i Proračun Gradskog vijeća Grada Knina te 

prijedlog da se za novog člana Odbora imenuje vijećnik Nikola Bajić. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Rješenje o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i 

Proračun Gradskog vijeća Grada Knina doneseno većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub 

vijećnika HDZ) i 2 „suzdržana“ (Požar i Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao što se poduzelo u svezi zabrane skretanja iz Tomislavove u ulicu 

4. gardijske brigade, za mogućnost povećanja broja linija javnog prijevoza između Knina i 

Šibenika i za mogućnost poduzimanja mjera prema građanima koji ne odlažu otpad u 

predviđene spremnike. 

 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da je naručena izrada elaborata izmjena prometne regulacije na 

području grada Knina, ali da će ista potrajati određeno vrijeme jer postoji više prijedloga koji 

se moraju sagledati i analizirati prije eventualnog uvrštavanja u elaborat, da nakon toga treba 

ishoditi suglasnosti nadležnih tijela i da tek onda slijedi provedba od strane Hrvatskih cesta.  U 

svezi pitanja za otpad je rekao da postoji konstantan problem i da se Grad trudi poduzimati 

radnje prema prekršiteljima za koje uspije utvrditi identitet pomoću video nadzora, ali da to 

nije uvijek moguće jer noću građani s kapuljačama skrivaju svoj identitet i jer svugdje ne 

postoji video nadzor. Rekao je i da postoji mogućnost da otpadomjer ponekad ne funkcionira, 

ali da je nemoguće da isti nije u funkciji svaki dan pa da zbog toga građani otpad odlažu pokraj 

spremnika.  
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Gradonačelnik je rekao da trenutno u Kninu postoje dvije autobusne linije tijekom dana, što je 

nedovoljno i da je na razini naše Županije napravljen program temeljem kojeg je raspisan 

natječaj za linijski prijevoz i da će se koncesionar subvencionirati javnim sredstvima.   
 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da nije istinit navod pročelnika Brčine da građani radi dva 

eura noću hodaju s kapuljačama i bacaju smeće, da otpadomjer u Meštrovićevoj ulici ne radi i 

da ga treba cimati pet-šest puta da bi ključ otključao i otvorio spremnik, da su spremnici 

razvrstanog otpada uvijek puni i da građani zbog toga nemaju gdje odložiti razvrstani otpad.  
 

Gradonačelnik je rekao da se reagira na uočene probleme, da je do sada prekršiteljima napisano 

12 kazni, da ima građana koji namjerno opstruiraju sustav i da je netočno da je netočno da je 

situacija po pitanju odlaganja otpada sve gora te da je na području Dalmacije Knin jedan od 

sređenijih gradova.    
 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da on ne laže te da otpadomjer u Meštrovićevoj ulici ne radi 

i da onda vjerojatno ne rade ni ostali.  
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da postoji mogućnost da otpadomjer u Meštrovićevoj ulici ne 

funkcionira, ali da nije točno da ne rade ostali otpadomjeri i da je najbitnije da se promjeni 

svijest građana po pitanju razvrstavanja i odlaganja otpada na pravilan način. Dodao je da se u 

slučaju kvara otpadomjera treba obavijestiti komunalno poduzeće kako bi se kvar otklonio i na 

kraju još jednom ustvrdio da nije točno da su otpadomjeri stalno van funkcije i da se razvrstani 

otpad ne može odlagati u za to predviđene spremnike. 

  

• Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je od početka provedbe Intervencijskog plana do 31. 

kolovoza ove godine, Grad Knin uprihodio 11.477.000 eura tj. 50% raspoloživih sredstava. 

Pitao je hoće Grad do kraja ove godine uspjeti povući i preostalih 10.832.000 eura ili će rok za 

to biti produžen. Dalje je rekao da je 26. rujna 2023. godine, Vlada RH donijela Odluku o 

dodjeli sredstava za fiskalnu održivost dječjih vrtića za pedagošku 2023./24. godinu i da je 

Gradu Kninu dodijeljeno 455.816 eura ili mjesečno po 37.985 eura. Dodao je da će temeljem 

dodijeljenih sredstava Grad Sinj, u navedenoj pedagoškoj godini, osigurati besplatan vrtić za 

djecu te je pitao na što će Grad Knin utrošiti navedena sredstva. 
 

Gradonačelnik je rekao da će planirani projekti biti završeni do kraja 2023. godine. Dalje je 

rekao da je Grad Knin među onim gradovima koji imaju najjeftiniji smještaj djece u vrtićima i 

da Grad Knin priprema projekt za novi vrtić za četiri skupine i da će to zahtijevati dodatna 

zapošljavanja i troškove. 
 

Vijećnik Tomislav Čolak je ponovo pitao na što će se utrošiti dobivena sredstva i pitao je li 

točna informacija da je ravnateljica Vrtića pokušala zaposlenicima nametnuti plaćanje toplog 

obroka u iznosu od dva eura dnevno.  
 

Gradonačelnik je rekao da će se navedena sredstva utrošiti za plaće zaposlenika Vrtića, za koje 

Grad Knin izdvaja oko 90.000 eura mjesečno i za novi vrtić.  

  

• Vijećnik Goran Mrnjavac  je pitao u kojoj fazi je projekt restorana na Krčiću i kada bi isti 

mogao biti u uporabi i dat u koncesiju zainteresiranim osobama. Dalje je pitao može li Grad 

Knin uputiti dopis Hrvatskim željeznicama za saniranje lokomotive na gradskom trgu.  
 

Gradonačelnik je rekao da se radi izmjena projekta u svezi septičke jame kako bi se zadovoljili 

uvjeti za prijavu na natječaj te da je teško predvidjeti kada će se dobiti sredstva za 

sufinanciranje projekta. Dalje je rekao da se Grad Knin već obraćao Hrvatskim željeznicama u 

svezi lokomotive koja je kulturno dobro i da je prema kalkulacijama za sanaciju iste potrebno 

oko 300-400 tisuća kuna, ali da do sada nije postignut dogovor i da će Grad uputiti novi dopis. 
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Pročelnik Ivica Brčina je dodao da Grad ne može biti nositelj već samo sudionik projekta 

sanacije lokomotive i rekao je da će vijećniku Mrnjavcu dostaviti raniji dopis Grada i odgovor 

Hrvatske željeznice.  

 

 

 

Sjednica je završena u 17:57. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                    Dragan Miličević, mag. catech. 


